
PROTOKÓŁ NR II/14 

z posiedzenia II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 9 grudnia 2014 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14.00. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia posiedzenia sesji, 

zwołanej na podstawie Postanowienia Nr 80/2014 Komisarza Wyborczego z dnia 3 grudnia 

2014 r. Następnie na komendę „Całość powstań. Baczność. Sztandar wprowadzić” Poczet 

Sztandarowy wprowadził Sztandar Wyszkowa. Po odsłuchaniu Hymnu Państwowego 

i komendzie „Spocznij”, wybrany na stanowisko Burmistrza Wyszkowa - Pan Grzegorz 

Nowosielski złożył ślubowanie następującej treści: 

„Obejmując urząd Burmistrza Wyszkowa uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 

i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”. 

P. Piórkowska podziękowała P. Nowosielskiemu za złożenie ślubowania i pogratulowała 

ponownego wyboru na Burmistrza Wyszkowa. Gratulacje w imieniu radnych złożyła Pani 

Sosnowska i Pan Rojek, natomiast gratulacje w imieniu pracowników urzędu złożyła Pani 

Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury. 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej P. Barbara Bożuta wręczyła Panu 

Nowosielskiemu zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Wyszkowa. 

Burmistrz – P. Nowosielski podziękował wszystkim za życzenia i zapewnił, że będzie to na 

pewno bardzo pracowita i owocna kadencja.  
 

Ad. 3. 

P. Piórkowska, na podstawie listy obecności, stwierdziła quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał i przedstawiła następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Wyszkowa. 

3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

4. Powołanie sekretarza obrad. 

5. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości położonych w zabudowie rekreacyjnej, na 

której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

2) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi z nieruchomości położonych w zabudowie rekreacyjnej, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

3) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości położonych w zabudowie 

rekreacyjnej, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 
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4) powołania Komisji Rewizyjnej; 

5) powołania komisji stałych Rady, ustalenia ich składów osobowych oraz przedmiotu 

działania; 

6) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad punktu: 

1) 6.1 - uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości położonych 

w zabudowie rekreacyjnej, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne; 

2) 6.2 - uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości położonych w zabudowie 

rekreacyjnej, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

3) 6.3 - uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości 

położonych w zabudowie rekreacyjnej, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 

a powstają odpady komunalne; 

oraz wprowadzić do porządku obrad w punkcie 6.1 uchwałę w sprawie uchylenia uchwały 

Nr XLIII/445/13 z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne.  

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 

W wyniku przyjętych zmian, punkty: 6.4, 6.5, 6.6 otrzymują odpowiednio pozycje: 6.2, 6.3 

i 6.4. 
 

Ad. 4. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Wojciech Rojek. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Sławomir Wróbel; 

2. P. Bogdan Kuchta; 

3. P. Mateusz Śniadała. 
 

Ad. 6. 

1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIII/445/13 

z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Poinformował, że zamiast podjęcia planowanych uchwał, dotyczących gospodarowania 
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i odbioru odpadów komunalnych z nieruchomości położonych w zabudowie rekreacyjnej, 

zaszła konieczność zdjęcia ich z porządku obrad i wprowadzenia przedstawionej uchwały 

uchylającej. Powodem takiego działania są wyniki konsultacji, przeprowadzone z organem 

nadzorczym Wojewody Mazowieckiego. W trakcie konsultacji dot. planowanych uchwał, 

ustalono, że istnieje duże ryzyko ich uchylenia przez organ nadzorczy, gdyż pierwotna 

uchwała z dnia 30 grudnia 2013 roku – nie jest zgodna z obowiązującą Ustawą o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. W uchwale z dnia 30 grudnia 2013 roku, Rada Miejska 

w Wyszkowie zdecydowała, aby objąć systemem gospodarki odpadami, nieruchomości 

niezamieszkałe – położone w zabudowie rekreacyjnej. Jako podstawę wprowadzenia tej 

uchwały powołano się na art. 6c Ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

Przepis ten mówi, że „Rada gminy może, w drodze uchwały stanowiącej akt prawa 

miejscowego, postanowić o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.” Trzeba nadmienić, 

że cytowana Ustawa, jest przepisem nowym i budzącym wiele niejasności i kontrowersji. 

Również przepis art. 6c został przez Sądy zinterpretowany w ten sposób, że (przykładowy 

wyrok II SA/Wr 477/13): „Zgodnie z art. 6 c ust. 2 u.c.p.g., rada gminy może w drodze 

uchwały stanowiącej akt prawa miejscowego, postanowić o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy 

a powstają odpady komunalne. Przytoczony przepis, nie nakłada na radę gminy obowiązku 

w przedmiocie odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, lecz w wprowadza fakultatywność w zakresie objęcia takich 

nieruchomości systemem odbierania odpadów komunalnych. Literalne brzmienie 

przywołanego przepisu wskazuje jednoznacznie, że rada gminy może skorzystać 

z przyznanego jej uprawnienia albo nie. Z jego treści nie wynika natomiast aby rada mogła 

z przyznanego jej uprawnienia skorzystać w ograniczonym zakresie, dowolnie sobie ten 

zakres ustalając. Powyższe oznacza, że jeżeli organ stanowiący gminy zdecyduje się na 

realizację przytoczonej normy kompetencyjnej, to wówczas zobligowany jest do 

zrealizowania jej w całości.” 

Rada Miejska Wyszkowie, świadomie podejmując uchwałę w sprawie nieruchomości 

niezamieszkałych, chciała objąć tylko nieruchomości w zabudowie rekreacyjnej. Powyższe 

wyroki sądów administracyjnych – powodują, że podjęta uchwała nie może być wcielona 

w życie (gdyż uchwały z nią związane będą prawdopodobnie uchylane, jako zawierające 

wadę prawną), w związku z powyższym zasadne jest uchylenie Uchwały NR XLIII/445/13 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2013. oraz zdjęcie z porządku obrad uchwał 

z nią powiązanych. 

P. Szczerba spytał, czy to oznacza, że odbieranie odpadów komunalnych trzeba rozszerzyć 

na wszystkie niezamieszkałe nieruchomości? 

P. Mikołajczyk poinformował, że tak. Odbiór odpadów nie może zostać zawężony tylko do 

działek rekreacyjnych. Sytuacja ta może w przyszłości ulec zmianie, w związku z projektem 

nowej ustawy, która czeka na podpis Prezydenta RP. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr II/3/14 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLIII/445/13 z dnia 
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30 grudnia 2013 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
 

2) Sekretarz Gminy – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej. Poinformowała, że Komisja Rewizyjna kontroluje działalność 

Burmistrza, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. 

Maksymalna ilość członków komisji może liczyć 5 osób. W jej skład nie może wchodzić 

Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. Głosowanie w sprawie powołania 

składu Komisji jak i jej przewodniczącego, jest jawne. Przewodniczącego Komisji wybiera 

Rada, natomiast wiceprzewodniczącego Komisja wybiera spośród swoich członków na 

którymś z następnych posiedzeń.  

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji. 

P. Wyszyński zaproponował, aby w skład Komisji Rewizyjnej weszli: 

1. Lucyna Sosnowska; 

2. Bogdan Kuchta; 

3. Czesław Lach; 

4. Włodzimierz Gryz; 

5. Grzegorz Wyszyński. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), powołali 

powyższy skład Komisji Rewizyjnej. 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

P. Rojek zgłosił kandydaturę Pana Grzegorza Wyszyńskiego. Uważa, że jest to dobra 

kandydatura, ponieważ P. Wyszyński jest doświadczonym i kompetentnym radnym, 

a w poprzedniej kadencji był członkiem właśnie tej Komisji. 

P. Wyszyński wyraził zgodne na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej wybrany został Grzegorz Wyszyński. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr II/4/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
 

3). P. Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady, 

ustalenia ich składów osobowych oraz przedmiotu działania. Poinformowała, że zgodnie 

z przepisami, Rada powinna ustalić składy komisji stałych oraz określić zakres ich działania. 

Poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Abramczyk poinformował, że swój akces do Komisji Finansów i Gospodarki zgłosili 

następujący radni: 

1. Jan Abramczyk; 

2. Stanisław Nasiadka; 

3. Wojciech Rojek; 

4. Andrzej Piątek; 

5. Lucyna Sosnowska; 
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6. Danuta Kukwa; 

7. Sławomir Wróbel; 

8. Waldemar Paradowski. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Mecenas – P. Łubińska poinformowała, że w związku z tym, że kandydatów jest więcej, niż 

dopuszcza Statut Gminy Wyszków, należy przeprowadzić głosowanie indywidualne, dot. 

każdego kandydata. Siedmiu z największą ilością głosów wejdzie w skład Komisji. Dodała, że 

każdy z radnych podczas głosowania dysponuje 7 głosami.  

P. Piórkowska poddała pod głosowanie zgłoszone kandydatury: 

1. Jan Abramczyk - głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym.się – 2; 

2. Stanisław Nasiadka - głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 3; 

3. Wojciech Rojek - głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym.się – 2; 

4. Andrzej Piątek - głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0; 

5. Lucyna Sosnowska - głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0; 

6. Danuta Kukwa - głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 3; 

7. Sławomir Wróbel - głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym.się – 1; 

8. Waldemar Paradowski - głosów za – 4, przeciw – 0, wstrzym.się – 17. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania w skład Komisji Finansów i Gospodarki zostali 

powołani: 

1. Jan Abramczyk; 

2. Stanisław Nasiadka; 

3. Wojciech Rojek; 

4. Andrzej Piątek; 

5. Lucyna Sosnowska; 

6. Danuta Kukwa; 

7. Sławomir Wróbel. 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Finansów 

i Gospodarki. 

P. Sosnowska zgłosiła kandydaturę Pana Jana Abramczyka. Poinformowała, że P. Abramczyk 

w poprzedniej kadencji był Przewodniczącym tej Komisji i doskonale sprawdził się w tej roli. 

Zawsze był przygotowany do pracy, z wyprzedzeniem opracowywał plan pracy Komisji 

i bardzo angażował się w jej działania.  

P. Abramczyk wyraził zgodne na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), na 

Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki powołali Pana Jana Abramczyka. 
 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do następnej komisji: Komisji Promocji 

i Kultury. 

P. Rojek poinformował, że swój akces do Komisji Promocji i Kultury zgłosili następujący 

radni: 

1. Wojciech Rojek; 

2. Mateusz Śniadała; 

3. Radosław Biernacki; 

4. Jan Hryniewicz; 
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5. Czesław Lach; 

6. Gryz Włodzimierz. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), powołali 

powyższy skład Komisji Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Promocji 

i Kultury. 

P. Nasiadka zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Rojka. Uważa, że jest to odpowiednia 

kandydatura, ponieważ P. Rojek jest doświadczonym samorządowcem, długoletnim radnym 

i sołtysem, a w poprzedniej kadencji był również Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej.  

P. Rojek wyraził zgodę na kandydowanie. 

P. Paradowski zgłosił kandydaturę P. Włodzimierza Gryza. 

P. Gryz nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), na 

Przewodniczącego Komisji Promocji i Kultury powołali Pana Wojciecha Rojka. 
 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do następnej komisji: Komisji Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Hryniewicz poinformował, że swój akces do Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

zgłosili następujący radni: 

1. Jan Hryniewicz; 

2. Grzegorz Wyszyński; 

3. Elżbieta Piórkowska; 

4. Kazimiera Białek; 

5. Rafał Salwin; 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

P. Gryz zgłosił kandydaturę: 

6. Waldemara Paradowskiego. 

P. Paradowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), powołali 

powyższy skład Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Piórkowska przekazała prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącej Rady – P. Kukwie. 

P. Kukwa poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

P. Piórkowska zgłosiła kandydaturę Pana Jana Hryniewicza, ponieważ uważa, że tą Komisją 

powinien kierować, oświatowiec, nauczyciel, czyli ktoś, kto dobrze zna przedmiot działania tej 

Komisji. 

P. Hryniewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 

P. Gryz zgłosił kandydaturę P. Waldemara Paradowskiego. Uważa, że to dobra kandydatura, 

ponieważ P. Paradowski również był nauczycielem i pedagogiem i zna zagadnienia Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Paradowski  wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

P. Kukwa przekazała prowadzenie sesji Przewodniczącej Rady – P. Piórkowskiej. 
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P. Piórkowska poddała pod głosowanie kandydaturę P. Jana Hryniewicza. 

Wynik głosowania: głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 4. 

Następnie P. Piórkowska poddała pod głosowanie kandydaturę P.Waldemara Paradowskiego. 

Wynik głosowania: głosów za – 4, przeciw – 0, wstrzym.się – 17. 

W związku z powyższym, na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych został 

powołany Jan Hryniewicz. 
 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do następnej komisji: Komisji Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Wróbel poinformował, że swój akces do Komisji  Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych zgłosili następujący radni: 

1. Sławomir Wróbel; 

2. Krzysztof Sobieski; 

3. Bogdan Kuchta; 

4. Rafał Salwin; 

5. Radosław Biernacki; 

6. Adam Szczerba; 

7. Piotr Turek. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), powołali 

powyższy skład Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Turek zgłosił kandydaturę Pana Sławomira Wróbla. Uważa, że jest to odpowiednia 

kandydatura, ponieważ P. Wróbel w poprzedniej kadencji, był przewodniczącym właśnie tej 

Komisji. Ponadto jest doświadczonym samorządowcem, a ta kadencja jest już jego piątą 

kadencją.  

P. Wróbel wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), na 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

powołali Sławomira Wróbla. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania komisji 

stałych Rady, ustalenia ich składów osobowych oraz przedmiotu działania. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr II/5/14 w sprawie powołania komisji stałych Rady, ustalenia ich 

składów osobowych oraz przedmiotu działania. 
 

4). Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Inwentaryzacyjnej. Poinformowała, że ta Komisja powoływana jest przez Radę 

Miejską na podstawie przepisów wprowadzających ustawę o samorządzie terytorialnym 

i ustawę o pracownikach samorządowych. Zadania, które należą do tej Komisji, to akceptacja 

i podpisywanie wniosków dotyczących komunalizacji mienia. Proponowany jest trzyosobowy 

skład Komisji. 

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji. 
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P. Sosnowska zgłosiła kandydaturę P. Wojciecha Rojka. 

P. Rojek wyraził zgodę na kandydowanie, a następnie zgłosił kandydatów, którzy 

w poprzedniej kadencji wchodzili w skład tej komisji: P. Grzegorza Wyszyńskiego 

i P. Stanisława Nasiadkę. 

P. Wyszyński i P. Nasiadka wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), do 

Komisji Inwentaryzacyjnej powołali: P. Wojciecha Rojka, P. Grzegorza Wyszyńskiego 

i P. Stanisława Nasiadkę.  

P. Piórkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Inwentaryzacyjnej. 

P. Wyszyński zgłosił kandydaturę Pana Stanisława Nasiadka. 

P. Nasiadka wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), na 

Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej powołali Stanisława Nasiadkę. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej  sprawie.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę nr II/6/14 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 
 

Ad. 7. 

Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, że wraz z materiałami na sesję, radni dostali 

informację, dotyczącą trybu prac Rady nad projektem uchwały budżetowej. Poprosił, aby 

przewodniczący poszczególnych komisji zapoznali się z tą procedurą i pod tym kątem 

organizowali prace swoich komisji. Zgodnie z przepisami, budżet powinien zostać uchwalony 

przed rozpoczęciem roku budżetowego, a w szczególnie uzasadnionych przypadkach – nie 

później niż do 31 stycznia roku budżetowego.  

P. Sobieski poinformował, że na remontowanym odcinku ul. 11 Listopada stoją pochylone 

w różne strony trzy słupy. Uważa, że skoro nie są one już do niczego potrzebne, to należy je 

zlikwidować. 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

sprawa jest znana i słupy na pewno zostaną usunięte. 

P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 spytał, czy gmina jest organizacyjnie 

przygotowana, aby siatkarski Klub Sportowy „Camper” mógł grać w Plus Lidze? Czy są już 

podjęte decyzje co do hali sportowej? Czy ta hala, która jest będzie remontowana, czy będzie 

budowana nowa?  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że na początku przyszłego roku zostanie zlecona 

analiza techniczno-finansowa odnośnie rozwiązania, czy remontować istniejącą halę, czy 

budować nową. Po wykonaniu analiz, radni podejmą decyzję, w którym kierunku gmina 

pójdzie. Korzystając z okazji, Burmistrz ogłosił, że w najbliższy czwartek (11 grudnia) 

zostanie powołany Z-ca Burmistrza w osobie Pani Anety Kowalewskiej (dotychczasowy 

pracownik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu w Urzędzie Miejskim). 

P. Szczerba spytał, czy udało się wypoziomować ścieżkę rowerową przy ul. Sikorskiego, 

o której mówił na poprzedniej sesji? 
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P. Fijałkowska poinformowała, że wykonawca wie już o tym i zwróci uwagę na ten odcinek 

ścieżki. 

P. Szczerba spytał, jaka jest procedura wyłączania oświetlenia ulicznego na dłuższych 

odcinkach ulic? Taka sytuacja ma miejsce na ul. Sikorskiego, (od ronda przy Kościele Św. 

Rodziny aż za ul. Geodetów) gdzie od ok. 2 - 3 tyg. nie świeci się ok. 40 lamp. Spytał, czy jest 

to jakaś poważniejsza awaria i czy urząd coś wie na ten temat? Następnie spytał, czy urząd jest 

w stanie przeprowadzić kontrolę na ul. Zakolejowej, gdzie powstają coraz większe hałdy 

śmieci i gdzie podobno zalęgły się już szczury? Tam w okolicy jest hurtownia spożywcza 

i huta szkła. Co w tym temacie gmina jest w stanie zrobić? 

P. Mikołajczyk przeprosił za niedogodności związane z brakiem oświetlenia na 

ul. Sikorskiego i poinformował, że jest to spowodowane awarią. Najpierw przerwany był 

kabel, potem popsuły się zegary. Od wczoraj miało wszystko działać, tak poinformował 

konserwator oświetlenia. P. Mikołajczyk zadeklarował, że zaraz sprawdzi, czy oświetlenie 

dalej nie działa i jaka jest tego przyczyna. 

P. Wysocki – Komendant Straży Miejskiej, odnośnie wysypiska na ul. Zakolejowej, 

poinformował, że w ubiegłym miesiącu Straż Miejska przeprowadziła kontrolę na tym terenie. 

Strażnicy zrobili zdjęcia i przekazali dokumentację do wydziału ochrony środowiska 

w starostwie. Z otrzymanych informacji wiadomo, że wydział wszczął odpowiednie kroki i do 

29 grudnia sytuacja ma ulec poprawie. Komendant zadeklarował, że Straż na bieżąco 

monitoruje sytuację. 

P. Zaremba – Sołtys Lucynowa Dużego podziękował za wybudowanie chodnika przy 

ul. Mickiewicza oraz spytał, czy sołtysi będą mieli jakiś kontakt z firmą, która ma odśnieżać 

ulice na terenie gminy? 

P. Mikołajczyk poinformował, że nie zmieniły się zasady współpracy i kontaktów między 

gminą, operatorem a sołtysami. Do 31 marca 2015 roku, odśnieżaniem ulic będzie zajmowała 

się ta sama firma co w roku ubiegłym.  

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka podziękował Burmistrzowi, radnym, P. Naczelnik 

Fijałkowskiej za wybudowanie chodnika w Kamieńczyku. 

P. Piórkowska przypomniała wszystkim radnym o złożeniu oświadczenia majątkowego, 

w terminie do końca grudnia br.  

Sekretarz – P. Goździewska poinformowała, że następna sesja odbędzie się 

najprawdopodobniej 30 grudnia, we wtorek o godz. 10.00. 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 15.10, uznając porządek obrad II zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska     Wojciech Rojek   Elżbieta Piórkowska 

 

 


